



Date :19/01/2025

التاريخ: 2025/01/19

Circular No. (1) of 2025

تعميم رقم (1) لسنة 2025

Banning the vessel KAWA XIAMEN (IMO:1087225) from the UAE waters and ports

حظر السفينة كاوا اكاسيامن (الرقم الدولي 1087225) من التواجد في مياه وموانئ الدولة

To:

إلى:

- Ports Authorities and Harbormasters
- Ship Owners, Shipping Managers, Ship Agents
- Ship Agents

- سلطات ونظار الموانئ
- ملاك ومشغلي وشركات إدارة السفن
- وكلاء السفن

Within the framework of the Maritime Administration, represented by the Ministry of Energy and Infrastructure, has decided to prohibit the following ship from entering UAE waters and ports, including the Exclusive Economic Zone, in compliance with Article (73) of Maritime Law No. (43) of 2023.

في إطار مهام الادارة البحرية ممثلة بوزارة الطاقة والبنية التحتية في تنظيم عمل السفن الأجنبية في مياه وموانئ الدولة، واستنادا للمادة (73) من القانون البحري رقم (43) لسنة 2023 قررت الادارة البحرية منع السفينة الواردة معلوماتها ادناه من التواجد في مياه وموانئ الدولة .

Vessel Name: **KAWA XIAMEN** ex: Li Zhou Bang Han

اسم السفينة: **كاوا اكاسيامن**

IMO Number: **1087225**

الرقم الدولي: **1087225**

Flag: **Panama**

علم السفينة: **بنما**

The Maritime Administration warns agents and marine companies from dealing with the mentioned ships listed in this circular to avoid legal actions.

على جميع سلطات الموانئ والوكلاء البحريين العاملين في الدولة الامتناع عن التعامل مع السفينة المذكورة تجنبا للمساءلة القانونية .

For further clarification please contact:
shipping@moei.gov.ae

للاستفسار برجاء مخاطبة الوزارة على البريد الإلكتروني:
shipping@moei.gov.ae

